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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Helene Hellmark Knutsson (S)

2016/17:903 Landsbygdskommittén och högre utbildning 

Landsbygdskommittén har nyligen presenterat ett förslag som innebär att högre 
utbildning ska bli mer tillgänglig, och det i hela landet. Bland annat föreslås att 
nya lärcentra ska inrättas i ca 60 kommuner. 

Regeringen har många gånger talat om vikten av regionala 
högskoleutbildningar och har även tydligt statuerat exempel genom att tvinga 
Högskolan Dalarna att fortsätta driva ett campus i Borlänge, trots att avståndet 
till campus Falun bara är ca 20 kilometer. I sammanhanget är det intressant att 
veta att högskolans merkostnad för att driva två campus uppgår till ca 13 
miljoner kronor per år. 

Med hänvisning till detta vill jag fråga statsrådet Helene Hellmark Knutsson:

Står statsrådet och regeringen bakom Landsbygdskommitténs förslag, och avser 
statsrådet att verka för en ökad grad av fysisk regionalisering av universitet och 
högskolor även om detta skulle innebära betydande merkostnader för de 
aktuella lärosätena?

………………………………………

Betty Malmberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors
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